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Vilassar de Mar: repte majúscul
» L’Ajuntament del municipi presenta preconcurs de creditors de la societat municipal d’habitatge

» ERC i Gent per Vilassar de Mar segueixen governant en minoria i el PSC s’ofereix a donar-los suport

Damià del Clot (ERC) lidera un govern municipal que té sobre la taula redreçar la situació econòmica de Vilassar de Mar. Foto: Línia Mar 

La situació econòmica de Vilas-
sar de Mar és delicada, segura-
ment la més fràgil del Baix Ma-
resme. De fet, el deute municipal
ja va marcar la campanya elec-
toral de les últimes eleccions
municipals i, cinc mesos després
dels comicis, continua protago-
nitzant el debat polític al poble.

Un episodi més d’aquest serial,
que es preveu llarg, va tenir lloc el
passat 23 de setembre, quan la so-
cietat municipal d’habitatge (Vi-
lassar Societat Municipal de Pro-
mocions Urbanes SA) va presen-
tar un preconcurs de creditors
perquè no té prou liquiditat per
pagar el que deu. La decisió és la
primera acció del nou govern
municipal per fer front al deute de
l’Ajuntament, que actualment és
de 37 milions d’euros (el 170% del

pressupost del consistori), i podria
ser una solució factible sempre i
quan cap de les empreses credi-
tores hagués demanat abans l’o-
bertura d’un concurs de creditors,
un extrem sobre el qual hi ha ru-
mors des de fa temps. De fet, la re-
gidora de Vilassar de Mar Sí que
Pot, Zenaida Serrano, va afir-
mar ahir a Línia Mar que l’em-
presa Teyco hauria demanat
aquest concurs “dos dies abans”
de la presentació del preconcurs.
Un fet, però, que des del govern
municipal no confirmen. “No
hem rebut cap notificació oficial
al respecte”, assegura l’alcalde
Damià del Clot.

RESPONSABILITATS
Sigui com sigui, des de l’inici del
mandat, ERC, que governa amb
Gent per Vilassar de Mar
(GxVdM) i amb el suport extern
de Babord, ha atribuït la situació
límit de les arques municipals a
la gestió de l’anterior govern de

CiU.  “La situació és pitjor de la
que esperàvem. Per exemple, no
sabíem que hi havia quotes hi-
potecàries impagades”, afirma
l’alcalde, Damià del Clot, que
argumenta que la manca d’una
persona que ocupés el lloc d’in-
terventor municipal ha suposat
una dificultat afegida.

Per la seva banda, CiU mati-
sa la seva responsabilitat i afir-
ma que la seva gestió només va
provocar el 60% del deute actual.
“Vam deixar el consistori en una
situació financera que permet ti-
rar-lo endavant”, assegura l’e-
xalcalde, Joaquim Ferrer. En
aquest sentit, l’exbatlle conside-
ra que l’Ajuntament no està ges-
tionant el deute de manera co-
rrecta i s’està centrant en fer una
“caça de bruixes”, en referència
a la possibilitat que l’executiu de
del Clot realitzi una auditoria. 

Precisament, l’auditoria del
deute representa un dels  acords
als quals Babord supedita el seu

suport al govern de del Clot. Se-
gons aquesta formació, el con-
sistori no ha fet tots els passos
desitjats al respecte. “Considerem
que no s’ha prioritzat prou l’au-
ditoria”, afirma el regidor de Ba-
bord, Jordi Bartolí. Una crítica a
la qual se suma el grup municipal
de Vilassar de Mar Sí que Pot. 

A la pressió de trobar solu-
cions per a la crítica situació
econòmica s’hi suma la dificul-
tat de governar en minoria, que
segons la majoria de forces de l’o-
posició genera inestabilitat a
l’Ajuntament. De fet, el PSC s’o-
fereix a donar suport al govern,
això sí, amb una sèrie de condi-
cions. “Reclamem un pla de via-
bilitat per fer front al deute”, avi-
sa la regidora socialista, Alicia
Rodríguez, que reclama oferir els
actius de la SA Municipal al mi-
nisteri d’Hisenda com a garan-
tia de pagament. “El precon-
curs de creditors ens genera
dubtes: hi ha regidors de GxVdM

que tenien responsabilitats de
govern en l’anterior mandat,
com el senyor Roca”, afegeix.

Roca, però, defuig qualsevol
responsabilitat. “Abans que fóssim
cessats de l’anterior govern ja ha-
víem denunciat la falta de trans-
parència de l’alcalde Ferrer”, ar-
gumenta. 

EL DIA A DIA
Més enllà de la viabilitat finance-
ra de l’Ajuntament, altres partits
critiquen la gestió diària del go-
vern d’ERC i GxVdM. Aquest és
el cas de Ciutadans, que conside-
ra que del Clot ha prioritzat altres
qüestions “que poc tenen a veu-
re amb Vilassar”, com el procés
sobiranista, “en comptes  d’im-
pulsar accions socials”. 

Pel que fa a aquesta crítica con-
creta, del Clot recorda que el seu
govern ja va avisar que donaria su-
port al procés sobiranista i rei-
vindica que això només suposa el
10% de l’activitat del seu equip.

Andreu Merino
VILASSAR DE MAR
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

A uns dies de commemorar els 75
anys de l’afusellament de Lluís
Companys, abans caldria retre
homenatge a Francesc Ferrer i
Guàrdia, un republicà de pedra
picada que fundà l’Escola Mo-
derna que subvertia el model
d’ensenyament de l’època, amb la
coeducació de nens i nenes, amb
un ensenyament laic que fomen-
tava el pensament lliure i el des-
envolupament integral dels in-
fants. Exiliat diverses vegades,
pels convulsos fets polítics de l’è-
poca, en tornar va ser acusat de
ser l’instigador dels fets anticleri-
cals de la Setmana Tràgica, i sofrí
un procés sense les més mínimes
garanties per poder defensar-se.
Durant la paròdia de judici, el ca-
pità defensor Francesc Galceran i
Ferrer denuncià davant del tribu-
nal les irregularitats (us recorda
alguna cosa?).

Declarat culpable per un tri-
bunal militar (us sona la mú-
sica?), el matí del 13 d’octubre de
1909 va ser afusellat al fossat de
santa Amàlia del castell de Mont-
juïc (és una coincidència?). Pas-
sat el temps, es demostrà que
Ferrer i Guàrdia no va tenir res a
veure amb els desgraciats fets de
la Setmana Tràgica. L’any 1990,
l’ajuntament de Barcelona aixecà
un monòlit amb la inscripció
“Barcelona repara amb aquest
monument molts anys d’oblit i
d’ignorància d’un home que va
morir per defensar la justícia so-
cial, la fraternitat i la tolerància”.
Els catalans hem de servar en la
nostra memòria els nostres màr-
tirs i reivindicar-los davant de les
forces espanyolistes que els volen
ignorar. Honor i glòria a Fran-
cesc Ferrer i Guàrdia i Lluís Com-
panys i Jover!

4Ferrer i Guàrdia
per Jordi Lleal

#Companys75#TotsSom9N #Recuperació?

4El Déu de la no creient Rahola
per Oriol Domingo

La Junta Electoral Central ja deu
estar pensant en un espai com-
pensatori a TVE. El 12 d'octubre
es va preparar amb el desple-
gament mediàtic de cada any, i
amb tota una parafernàlia de
banderes i canons que segur que
tenen un caràcter informatiu
però que aquesta vegada, a di-
ferència del que va passar amb
la Via Lliure, no deurà neguite-
jar aquells que vetllen per l'e-
quanimitat d'una campanya
electoral. I això que ja s'han
convocat les del 20 de desem-
bre. Però ja sabem que els de la
Junta tenen velocitats diverses
per recórrer interferències, i
tan aviat corren com fan tard.
Ho vam veure el 27-S quan van
dictaminar que la unionista So-
cietat Civil Catalana no podia fer
campanya com ho van fer, i ho
vam veure amb el tracte del
vot exterior o quan fan retirar es-
telades. La Junta Electoral Cen-
tral deu tenir un software tipus
Volkswagen que fa que segons
què no ho detecta. La cabra de
la legió ha tingut més minuts de
tele i reforçat els senyals identi-
taris ancestrals, i per contra l'a-
se català i fins i tot la cabra his-
pànica dels Ports segurament no
gaudiran d'un ressò proporcio-

nal. Tots els partits que no van
anar a la Castellana, que no
van participar de la marxa o no
van saludar marcialment la ban-
dera espanyola tindran uns mi-
nuts de televisió compensatòria?
Hi haurà desgreuge abans de les
eleccions?

Mentre ho esperem asse-
guts, hem pogut contemplar
com n'és de capriciosa la des-
memòria històrica. El passat 6
d'octubre, dia en què Neus Ca-
talà, supervivent als camps d'ex-
termini nazi, feia 100 anys,
Bertín Osborne entrevistava la
néta del dictador a la televisió
pública espanyola. Donar la
imatge afable d'un avi que va ge-
nerar morts a balquena, i obli-
dar l'efecte del feixisme i assi-
milats. Amortir l'estampa de
l'horror entre sofàs i coixins
com si els deguéssim alguna
cosa, mentre cunetes i fosses es-
peren revisió i disculpa institu-
cional. Hi haurà un espai com-
pensatori a l'estampa televisiva
dels Franco? Deu ser això el na-
cionalisme banal, el que bana-
litza el seu propi horror i força
compensacions.

Article publicat a 
El Punt Avui

per Xavier Graset

Pilar Rahola, que públicament
confessa la seva condició perso-
nal de no-creient, té un concep-
te de Déu. Ho explica en co-
mentar la seva trobada amb
Krzysztof Charamsa, el sacerdot
polac del Vaticà que ha revelat
que és homosexual i que conviu
amb la seva parella sentimental,
el català Eduard Planas.

Una qüestió d’aquest afer
molt significativa està sobre la
taula. És la de fins a quin punt l’a-
parell doctrinal de la jerarquia
eclesiàstica catòlica s’adequa o
està allunyada del missatge evan-
gèlic i de la concepció que Jesús
té de Déu.Escoltats i llegits el que
diuen i escriuen Charamsa i Ra-
hola és legítim i coherent arribar
a una conclusió. La concepció de
Déu que tenen el creient i ho-
mosexual Charamsa i la no-cre-
ient i heterosexual Rahola és co-
incident.

Rahola escriu: “Des de la
perspectiva del creient (i fins i tot
del no-creient, perquè incideix di-
rectament en la salut moral de la
societat), ¿És imaginable una
idea de Déu confrontada amb la
sexualitat, el plaer i l’amor? És a

dir, si Déu existeix, ¿De qui és
més a prop?, ¿De qui estima i es-
tima un altre ésser humà?, ¿O de
qui prohibeix segons quin tipus
d’amor, empresonat en el preju-
dici i la inflexibilitat? ¿Més a
prop d’estimar o de prohibir?
¿No és Jesús la metàfora uni-
versal de l’amor? ¿I qui està més
preparat per difondre el seu mis-
satge?, ¿Qui sap estimar, o qui li
diu al proïsme que la seva ma-
nera d’estimar és indecent? Per-
sonalment, des de la condició de
no-creient, enamorada de la llum
de molts creients, monsenyor
Charamsa m’acosta a Déu”.

Molts cristians sintonitzen
amb el plantejament teòric i
existencial sobre Déu i la condi-
ció humana del creient Cha-
ramsa i de la no-creient Rahola,
i se senten molt lluny dels car-
denals Cañizares, Rouco i d'altres
personatges similars. Una pre-
cisió. Un cristià pot ser conscient
que és un mal cristià i, alhora, de-
sitjar convertir-se en un bon
cristià. Una persona cada vega-
da més lliure, més solidària,
més humana, més orant, més
profundament esperançada.

@JoanFMassot: La Unió Europea preveu
que el 2015 el deute de l'Estat espanyol su-
perarà el 100% del PIB i l'atur el 25%. I Ra-
joy insistint que "tot va bé".

@JordiLon: El 15 d'octubre de 1940 es va
estrenar 'El gran dictador' als EEUU. El
mateix dia, el feixisme assassinava Lluís
Companys. 

4Compensar

@soler_toni: L’imputen per treure urnes i,
si et solidaritzes amb l’imputat, resulta que
coacciones la justícia. Au, aneu a la merda
xatos!
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Des de fa un any i mig fèiem una classe
de gimnàstica de manteniment setma-
nal gratuïta, subvencionada per l'ajun-
tament de Cabrera de Mar al Centre Cí-
vic del Pla.

Ens ho passàvem molt bé i érem fe-
liços fent l'exercici que ens ajudava a
mantenir una millor salut física.  Tan-
mateix,  la proximitat al Centre Cívic ens
permetia anar i tornar caminant i això
va desenvolupar una vida social de grup
molt positiva que ens ajudava a acon-
seguir una millor salut mental.

A finals de juliol la Regidora Maria
José Cortada ens va comunicar que es
farien obres al Centre Cívic del Pla.
Degut això, durant el transcurs de les ob-
res, la classe de gimnàstica es realitza-
ria al Casal d'Avis "El Castellet" a dalt el
poble.A partir d'aquell comunicat hem
anat rebent informacions confoses de l'a-
juntament respecte  a l'inici i  finalitza-
ció de les esmentades obres, així com si
tornaríem allà o no. Ara bé, el que sí po-
díem deduir  és que fes el que es fes al
Centre, volien el grup del Pla al Caste-
llet indefinidament.

Davant la situació vam sol·licitar
una entrevista amb l'alcalde, el senyor
Jordi Mir, amb l'objectiu que ens re-
solgués els dubtes i  expressar-li que

aquest canvi suposaria un perjudici per
la nostra qualitat de vida, ja que ens ob-
ligava a  utilitzar el bus o cotxe perquè
no existeix un camí viable entre els dos
nuclis urbans, a part de la despesa eco-
nòmica (gasolina, bitllet de transport) i
de temps.

La resposta ferma de l'alcalde va ser
“que no volien duplicitats i que s'havia de
concentrar tota la gent en un únic local”,
en aquest cas el Castellet, “per treure el
màxim de profit”. Curiosament el local
que concentra, amb diferència, més
participants és  el Centre Cívic del Pla.
Quan nosaltres li vam proposar  que les
esmentades classes  es fessin al Pla la res-
posta va ser “què s'havia escollit al Cas-
tellet per criteri”. A dia d'avui encara no
sabem en què consisteix “el criteri”.

Davant la poca predisposició i vo-
luntat de solucionar el problema per part
del consistori, des del grup de gent
gran del Pla de l'Avellà  hem decidit no
assistir  a les classes al Casal d'Avis el
Castellet com a mostra del nostre des-
acord amb la decisió presa la qual va en
detriment de la nostra salut física i
mental. En conclusió, demanem obrir un
diàleg per tal d'arribar a una solució con-
sensuada amb l'ajuntament que ens
beneficiï a ambdues parts. 

4Gimnàstica al Centre Cívic del Pla
per Grup de Gent Gran del Pla de l’Avellà

@maiolsanauja: El meu condol i respecte
envers en Jordi Miralles, qui plegant com a
diputat va agafar la porta giratòria per
tornar a fer de carter.

@eduardvoltas: Avui estem reaprenent la
importància del segon cercle de complici-
tats. Hi ha qui voldria Colau amb l'unio-
nisme. Jo la vull ben a prop nostre.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Artur Mas té clar que l’independentis-
me ha de presentar-se a les eleccions es-
panyoles. “A Madrid no ens interessa-
rà anar-hi l’endemà de la independèn-
cia, però fins al dia abans hem de de-
fensar els interessos, el dret a decidir, la
sobirania i el mandat del 27S de cons-
truir un Estat per a Catalunya”, va de-
fensar el president de la Generalitat en
funcions a l’últim consell nacional del seu
partit a Bellaterra.

El líder de CDC marcava així posi-
cions amb el sector de l’independentis-
me que aposta per la màxima “a Madrid
ja no hi hem d’anar a fer res”. Un posi-
cionament que sempre ha defensat la
CUP i que darrerament ha agafat vola-
da en el moviment sobiranista. Fins i tot,
a les xarxes socials bull el hastahg  #Via-
Claver que defensa un boicot electoral a
les eleccions a Corts Generals del 20 de
desembre.

El calendari crema: tant per la pro-
ximitat de la convocatòria com per l’es-
cenari post-27S, amb un Parlament en-
cara no constituït i la investidura del nou
president pendent de les negociacions ja
empreses discretament entre Junts pel
Sí i la CUP.

HERIBERT I PASQUAL
Però el debat polític sobre si el catala-
nisme ha de concórrer ara a les generals
ve de lluny. Un dels moments culmi-
nants va arribar el 2008 de la mà de dos
polítics de primer nivell i de posiciona-
ments en la qüestió nacional gairebé
contraris: Heribert Barrera i Pasqual
Maragall.

El desembre de 2007, l’expresident
del Parlament va defensar l’abstenció o
el vot en blanc a les eleccions espanyo-
les que aleshores estaven convocades per
al 9 de març del 2008. Barrera, en un de-
bat amb l’expresident de la Generalitat
Jordi Pujol al Club Arnau de Vilanova,
va argüir que un vot en blanc massiu o

una altíssima abstenció esdevindria un
senyal potent de protesta pel tracte de
l’Estat a Catalunya. Barrera ho plante-
java tot just quatre dies després de la ma-
nifestació de l’1 de desembre que amb el
lema “Som una nació i diem PROU! Te-
nim dret a decidir sobre les nostres in-
fraestructures” va omplir els carrers de
Barcelona.

Pocs mesos després va reblar el clau
el ja aleshores expresident de la Gene-
ralitat i exlíder socialista, Pasqual Ma-
ragall. En un article a La Vanguardia ti-
tulat “Votar en Blanco” i publicat el 4 de
febrer del 2008, Maragall titllava el
comportament del Tribunal Constitu-
cional amb Catalunya de “sainet”. L’Es-
tatut del 2006, el projecte estrella del tri-
partit estava en aquell moment pendent
de sentència del TC després que l’hagués
aprovat el Parlament, el Congrés i el Se-
nat i l’haguessin referendat a favor els ca-
talans.

Així mateix, Maragall carregava
amb contundència contra les accions
de l’Estat dirigides a torpedinar la
reforma educativa que el seu germà
Ernest, conseller d’Ensenyament, por-
tava a terme a Catalunya, la manca de
recursos per a infraestructures o bé per
la negativa dels poders i els partits de
l’Estat a reconèixer Catalunya com a
nació.

En aquest context, Maragall de-
fensava obertament i exhortava els ca-
talans a votar en blanc a les eleccions
del 9M en lloc d’optar per l’abstenció-
protesta. La tesi de l’expresident era que
no anar a votar suposava el “pitjor me-
nyspreu a la democràcia” i, en canvi, el
vot en blanc mostrava el rebuig dels ca-
talans a les posicions de Madrid i, de re-
truc, la vocació europea i democràtica
del catalanisme.

Article publicat al blog 
@elnacionalcat

4Quan Maragall predicava el boicot
blanc a les eleccions espanyoles

per Quico Sallés

@gcalvetbarot: El TSJC  ha de saber que la
garantia de la llibertat d'expressió i mani-
festació són la seva raó de ser, la justícia.
Mai una amenaça. Suport.
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L’Ajuntament continua decidit a
impulsar el turisme com una
de les principals eines de pro-
moció econòmica del municipi.
L’anterior govern municipal,
amb Pere Parés al capdavant, ja
va apostar per aquesta possibi-
litat i l’arribada d’ERC a l’alcal-
dia ha reafirmat la voluntat de
convertir el Masnou en un refe-
rent turístic de la comarca. 

El punt central d’aquesta es-
tratègia és Masnou, terra de
mar, un itinerari turístic cultu-
ral que inclou punts com la Casa
de la Cultura, el teatre moder-
nista del Casino o el Parc del
Llac. Precisament el passat 3
d’octubre van finalitzar oficial-
ment les obres de rehabilitació
de l’itinerari, que s’han allargat
durant els darrers quatre anys, la
qual cosa va servir per inaugu-
rar-lo amb la visita del diputat de
Cultura de la Diputació de Bar-
celona, Juanjo Puigcorbé. A par-
tir d’ara cada diumenge es rea-
litzaran visites guiades a través
de l’itinerari. 

COMBATRE LA TEMPORALITAT 
Un dels objectius que perse-
gueix l’itinerari Masnou, terra de
mar és combatre la temporalitat
turística al municipi, és a dir, ofe-
rir propostes més enllà del tu-
risme de platja a l’estiu. En
aquest sentit, l’Ajuntament afir-
ma que vol aprofitar totes les po-
tencialitats del poble. “Volem
combinar la cultura amb la gas-
tronomia i també amb la nostra

oferta nàutica”, afirma l’alcalde,
Jaume Oliveras.

En aquest sentit, és lògic pre-
veure que si la proposta turística
funciona atraurà al Masnou més
visitants que fins ara. De totes
maneres, ara mateix l’Ajunta-
ment veu molt lluny la construc-
ció de nous allotjaments. Després
que la regidora de Turisme, Neus
Tallada, avancés a Línia Nordque
el govern municipal meditava la
possibilitat promocionar la cons-
trucció d’algun hotel o recuperar
algun edifici per destinar-lo a
allotjament a la zona de Can
Xala, ara Oliveras afirma que
aquesta possibilitat està “molt
verda”. “De moment cal potenciar
els allotjaments existents”, afegeix
l’alcalde.

RESULTATS EN UN ANY
La Federació del Comerç, la In-
dústria i el Turisme del Masnou
valora molt positivament les in-
tencions del govern municipal en
matèria turística. Ara bé, la fe-

deració considera que caldrà te-
nir paciència perquè l’estratègia
de l’Ajuntament comenci a donar
resultats. “Haurem d’esperar
com a  mínim un any per fer ba-
lanç”, afirma el seu president,
Miguel Tripiana. D’altra ban-
da, Tripiana considera que l’a-
rribada de turisme al Masnou se-
ria molt beneficiosa per a co-
merços i restaurants. Tot i això,
el president de la federació in-
sisteix en la necessitat de treba-
llar per canviar les tendències al
municipi. “El Masnou és una
ciutat dormitori. A banda d’a-
conseguir que vingui gent de
fora, hem d’aconseguir que els
veïns es quedin”, reclama.

El següent pas que l’Ajunta-
ment realitzarà per avançar en
l’estratègia turística serà la pre-
sentació del reglament del Con-
sell de Promoció Econòmica,
que agruparà els actors del po-
ble implicats en la promoció tu-
rística. Oliveras confia sotmetre’l
a aprovació del Ple el novembre.

El Parc del Llac durant la inauguració de l’itinerari. Foto: Ajuntament

Nou impuls al turisme amb
‘Masnou, terra de mar’

» L’Ajuntament vol convertir el poble en un referent del turisme cultural
» La Federació de Turisme valora positivament la iniciativa

Tot a punt per al primer
Festival de Música

CULTURA4El 24 d’octubre es
donarà el tret de sortida al pri-
mer Festival de Música del Mas-
nou, organitzat per la Coral
Scandicus, amb la interpretació
d’una gala lírica a Ca n’Humet a
partir de les vuit del vespre.
L’espectacle inclourà un reper-
tori d'àries i duets d'òpera, sar-
suela i música popular, que
comptarà amb la participació
de la soprano Carmen Acosta, la
mezzosoprano Cristina Segura,
el tenor Fèlix Merino i el baríton
Augusto Brito, acompanyats al

piano per Miguel Àngel Dionis i
pel Cor Scandicus.

Una setmana després, el 31
d’octubre, el festival organitzarà la
seva segona sessió a l’església de
Sant Pere. En aquest cas s’oferirà
la Missa Criolla, obra del com-
positor argentí Ariel Ramírez, a
partir de dos quarts de nou del
vespre a càrrec del Cor Scandicus
i els solistes Félix Merino i Augusto
Brito, acompanyats per un con-
junt instrumental folklòric i per
Miguel Ángel Dionis, al piano. El
preu de les entrades és de 8 euros.

Dijous acaba la campanya
‘Les entitats, font de salut’

SANITAT4La campanya Les en-
titats, font de salut, en marxa
des del 4 d’octubre, finalitzarà
dijous amb un cinefòrum a Can
Malet en què es projectarà la
pel·lícula El professor Lazhar i
que comptarà amb la interven-
ció del doctor Guillem Homet,
director mèdic de la Comunitat
Terapèutica del Maresme.

Al llarg d’aquests dies la
campanya, impulsada per Es-
quima amb el suport de l’Ajun-
tament, ha organitzat una vin-
tena d’activitats, com xerrades,
tallers o classes obertes, amb

l’objectiu de potenciar les enti-
tats del teixit associatiu com a
element de protecció per a la sa-
lut mental de la població.

Els organitzadors consideren
que el gran nombre d’entitats
existens al Masnou ofereix l’o-
portunitat de generar dinàmi-
ques de socialització, de crear re-
lacions entre les persones, o de
fer possibles tot tipus d’iniciati-
va de caire social.

D’altra banda, també reivin-
diquen la necessitat de trencar el
tabú encara existent sobre les
malalties mentals.

Casal d’Ocata | Homenatge als socis de 90 anys
Dilluns 12 d’octubre el Casal d’Ocata va homenatjar les seves sòcies que ja

han arribat als 90 anys. Enguany les homenatjades han estat Margherita
Caranzano, Maria Pèlach, Araceli Sola, Maria Casals i Avelina Lacasa. 

Totes elles van rebre el reconeixement del casal i també de l’Ajuntament.

Redacció
EL MASNOU
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La comissió que impulsa la ini-
ciativa El Port a Debat va pre-
sentar el dia 14 una queixa al Sín-
dic de Greuges per denunciar
que l’Ajuntament no va emetre
cap resposta administrativa a la
seva petició d’iniciar un procés
participatiu sobre el projecte de
modificació del Pla d’Ordenació
del Port. Una reforma que va
aprovar el Ple municipal el 16 de
setembre i que comportarà, en-
tre altres qüestions, la presència
de dues grans superfícies co-
mercials de 1.300 m2 a la in-
fraestructura portuària.

El regidor d’Urbanisme, An-
toni Subirà, afirma estar “en-
cantat” de la queixa presentada
al Síndic. “Si cal que el Síndic ens
vingui a assessorar, no hi tin-
drem cap problema”, afirma. A

més, el regidor assegura que no
era possible impulsar el procés
que demanava la comissió i de-
fensa que l’Ajuntament n’hagi
engegat un d’alternatiu. “El pro-
cés que demanaven hauria estat
molt lent i ens arriscàvem a per-
dre els inversors interessats en el
Port”, afirma.

“INSATISFETS”
Per la seva banda, la Plataforma
Premià Port critica el procés

participatiu engegat pel govern
municipal, que serà exposat a
partir de dijous. Concretament,
denuncia que el govern munici-
pal i Marina Port Premià, em-
presa concessionària del Port,
“han tancat la porta” a debatre
aspectes concrets de la reforma,
com la instal·lació de les super-
fícies comercials. “El marge de
debat per tractar aquesta qües-
tió és reduït”, lamenta Raúl Ba-
rea, membre de la plataforma.

Recreació de la zona comercial del projecte. Font: Marina Port Premià

Porten l’Ajuntament al Síndic
pel procés participatiu del Port
» ‘El Port a Debat’ denuncia que el consistori no ha respost la seva

petició d’obrir a la ciutadania el projecte de reforma de la infraestructura

La ‘Terra Baixa’ de Lluís 
Homar, plat fort a l’Amistat

CULTURA4L’Amistat ha co-
mençat la temporada teatral
amb força i, després d’acollir el
muntatge amateur Grease dis-
sabte passat, ja es prepara per re-
bre el 7 de novembre la versió de
Terra Baixa interpretada per
Lluís Homar.

SOL A L’ESCENARI
Si alguna cosa fa especial aques-
ta adaptació del clàssic d’Àngel
Guimerà és el fet que Homar in-
terpreta tots els papers de l’obra.
Així doncs, sol a l’escenari, l’ac-
tor interpreta el Manelic, la Mar-

ta i el Sebastià, dirigit per un Pau
Miró que ha dissenyat un mun-
tatge fet a mida per a ell.

Terra Baixa és un dels textos
que ha marcat la carrera d’Ho-
mar. I és que va decidir ser actor
després d’interpretar per pri-
mer cop l’obra amb 16 anys.
Més tard, el 1990, va viure un
dels moments més destacats de
la seva carrera, quan va ser pro-
tagonista del muntatge de Fabià
Puigserver.

D’altra banda, Vilafrancaserà
el pròxim muntatge que aterri a
l’Amistat, el 19 de desembre.

El consistori vol una zona
verda o serveis a Transmesa

EQUIPAMENTS4Continuen els
treballs previs a l’enderroc de l’e-
difici de l’antiga fàbrica de
Transmesa. L’Ajuntament afir-
ma que els propietaris de la in-
fraestructura ja tenen la llicèn-
cia per tirar endavant l’ende-
rroc, però fins que no paguin la
fiança aquest no es podrà dur a
terme.

FUTURS USOS
Actualment es desconeixen
quins seran els usos definitius
dels terrenys fins ara ocupats per
l’antiga fàbrica, però el govern

municipal té clar que cal canviar
la tipologia actual. “No té sentit
mantenir l’ús industrial”, con-
sidera el regidor d’Urbanisme,
Antoni Subirà. 

En aquest sentit, el regidor
aposta per dedicar la zona a la
instauració de serveis o bé a
una zona verda. A més, l’Ajun-
tament manté la petició de de-
dicar part del terreny a una
zona d’aparcament gratuït, un
cop s’hagi enderrocat l’edifici i
mentre no s’estableixin els usos.
“De moment els propietaris no
s’hi han negat”, afirma Subirà.

Andreu Merino
PREMIÀ DE MAR

Miquel Buch | Reelegit a l’ACM
L’alcalde de Premià, Miquel Buch, serà president de l’Associació Catalana de Municipis

(ACM) quatre anys més, després de ser reelegit el passat 15 d’octubre per l’assemblea de
l’entitat. Buch era l’únic candidat a la reelecció i va reunir 170 avals d’ens locals de gaire-
bé totes les comarques del país. L’alcalde és el màxim responsable de l’ACM des del 2011.

Presenten el nou projecte 
de pas soterrat de l’estació

URBANISME4L’Ajuntament va
presentar finalment dijous pas-
sat el projecte de pas soterrat, in-
clòs dins del de reforma de l’es-
tació. Un pas soterrat l’entrada
del qual s’ubicarà al costat de la
façana de l’estació, direcció Bar-
celona, i que tindrà un cost de
241.561 euros.

La Plataforma Estació pre-
mià valorarà avui la presentació,
però el seu portaveu, Lluís Soler,
ha expressat les seves primeres

reaccions a títol personal. “La-
mentem no haver pogut parti-
cipar en l’elaboració del projec-
te”, afirma.

Més enllà de la participació,
Soler també expressa la seva
decepció pel retard de les obres,
que en un primer moment la Ge-
neralitat i l’Ajuntament havien
previst pel maig, i pel fet que l’A-
juntament assumeixi el cost de
les obres. “Ho haurien d’assumir
Adif i Renfe”, reclama Soler.
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Vilassar de Mar

Les pluges del 3 d’octubre han
derivat en un temporal polític
entre CiU i el govern municipal.
La pluja va provocar l’embossa-
ment d’un col·lector d’aigües re-
siduals que va comportar un
vessament a la platja situada a
l'alçada de la desembocadura
de la riera de Cabrils. La res-
ponsabilitat sobre el col·lector
embussat recau sobre el Consell
Comarcal del Maresme, que el va
reparar el dia 6.

Ara bé, el grup municipal de
CiU ha retret, a través d’un co-
municat publicat a Facebook,
la gestió que el govern municipal
va fer de l’incident. Concreta-
ment, denuncia que l’executiu no
va impedir el bany als ciuta-
dans i demana explicacions al
responsable municipal de les

platges, Joan Roca, i al regidor de
Governació, Àngel Font.

En declaracions a Línia
Nord, Roca ha defensat la reac-
ció del govern i ha recordat que
l’Ajuntament va emetre la reco-
manació de no banyar-se a la
zona afectada. “És cert que vam
tardar unes hores a anunciar-ho
físicament al lloc de l’incident”,
reconeix. “De tota manera, vam

anunciar-ho per moltes altres
vies i el vessament no va supo-
sar un perill per a ningú”, afegeix
Roca. 

El regidor considera que CiU
ha polititzat l’abocament d’ai-
gües residuals per obtenir-ne un
benefici propi. A més, afirma
que l’anterior govern no senya-
litzava físicament aquest tipus
d’incidents.

Imatge d’arxiu de la platja de Vilassar. Foro: Arxiu

El vessament d’aigües residuals
a la platja enfronta govern i CiU

» Les pluges del 3 d’octubre van provocar l’embossament 
d’un col·lector i els convergents critiquen la gestió de l’incident

Recta final de les jornades
‘Zero’ de joves creadors

CULTURA4Aquesta setmana
Vilassar de Mar viu la recta fi-
nal del Zero, les jornades de jo-
ves creadors que enguany arri-
ben a la seva onzena edició.
L’objectiu principal de la ini-
ciativa és potenciar la creació
artística entre el públic juvenil
local a través de tallers, debats
i la presentació d’obres i pro-
jectes d’artistes vilassarencs.

MILONGA SONORA
Divendres la Sala Roser Ca-
rrau de l’Espai Cultural Can
Bisa acollirà una milonga so-
nora, una iniciativa que pretén

explotar la creativitat des de la
música i serà conduïda per
l’Associació Comusitària.

D’altra banda, dissabte el
frontó de l’antic Patronat Pa-
rroquial serà escenari del debat
Art i ciència: és possible?, que
debatrà sobre la possibilitat de
treballar conjuntament en
aquests dos àmbits i finalitza-
rà amb l’elaboració d’un mural
col·lectiu.

Dissabte a dos quarts de
vuit del vespre es farà la cloen-
da amb l’entrega de diplomes
als participants i diverses ac-
tuacions musicals.

Marina Masferrer guanya 
el  ‘Jóvenes Invesestigadores’
PREMIS4“És una sensació in-
descriptible”. Així s’expressa
Marina Masferrer, alumna vi-
lassarenca de primer curs de
l'Escola Superior de Conservació
i Restauració de Béns Culturals
de Catalunya, que ha guanyat el
certamen Jóvenes Investigado-
res en l’àmbit d’Humanitats.

El jurat ha reconegut el seu
treball de recerca basat en la pro-
posta d’aplicar el sistema de re-
alitat augmentada al Museu Eu-
ropeu d’Art Modern de Barce-
lona. L’objectiu principal és aug-
mentar la interacció entre les

obres i els espectadors. “Els vi-
sitants dels museus admiren els
quadres, però potser no acaben
de captar el missatge que l’artista
pretén transmetre amb el seu
art”, explica Masferrer. És per
això que l’estudiant vilassaren-
ca ha seleccionat una sèrie d’o-
bres exposades al museu i ha ela-
borat un ampli recull d’infor-
mació després de parlar amb els
seus creadors, el qual podrà ser
consultat pels visitants a través
dels seus dispositius mòbils.
“Serà l’artista qui expliqui l’obra
al visitant”, conclou Masferrer.

Trenquen el pal 
on onejava l’estelada

SUCCESSOS4Durant la mati-
nada del dia 11 al dilluns 12
d’octubre el pal de la Plaça de l’A-
juntament on onejava una ban-
dera estelada va ser trencat. Un
fet que l’Ajuntament atribueix a
un acte vandàlic. El consistori
considera, a través d’un comu-
nicat, que el pal podria haver es-
tat trencat amb una maça o amb
alguna altra eina semblant. La
coincidència amb la celebració
del Dia de la Hispanitat va fer

que la notícia tingués molt pro-
tagonisme a les xarxes socials,
tant de persones que lamentaven
l’incident com d’altres que mos-
traven la seva satisfacció.

El mateix dia 12 l’Ajunta-
ment va retirar la part del pal que
havia quedat estesa al terra de la
plaça i va cobrir amb cinta pro-
tectora la que es mantenia dem-
peus. D’altra banda, el consistori
ja ha anunciat que ha encarregat
un nou pal.

Redacció
VILASSAR DE MAR

Torrent del Porxo | Tancament preventiu de la platja
L’Ajuntament ha prohibit de manera preventiva el bany a la platja situada a la zona del

Torrent del Porxo. La decisió ha arribat després de la detecció per part de tècnics 
municipals d'aigua tenyida que va a parar a aquesta zona. Els tècnics investiguen 

d'on prové l'aigua que, ara per ara, queda estancada i no arriba al mar.
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Nou espai cultural | Obres licitades
Ja s’han polit els darrers tràmits per fer realitat el nou espai cultural, que, per les se-

ves dimensions i característiques, es convertirà en el nou punt de trobada dels veïns i
veïnes. Es construirà al centre del poble, entre els carrers Sta. Madrona i Sta. Teresa, i

disposarà de 2.162 metres quadrats. Les obres estan previstes per a l’inici del 2016. 

La Junta de Govern local ha
donat el vistiplau al Pla d’Ac-
tuació Municipal (PAM) d’Ale-
lla, el primer de la història del
municipi. Aquest document és el
full de ruta que recull els pro-
jectes i accions més rellevants de
l’acció de govern durant el man-
dat 2015-2019. L’aprovació ini-
cial dóna pas a un període de
participació que es tancarà el 25
d’octubre, per tal de recollir les
propostes que puguin aportar la
ciutadania i les entitats locals i
així incloure-les al PAM abans
de sotmetre’l a l’aprovació defi-
nitiva per part del Ple Municipal. 

PROJECTES RELLEVANTS
Tal com ha afirmat l’alcalde i re-
gidor de Participació, Andreu
Francisco, a Línia Mar, s’ha ide-
at un sistema de gestió digital de
la despesa, que optimitzarà el
procés intern per a la validació de

la despesa de l’Ajuntament, fent
desaparèixer el paper. 

Parlant de despeses concretes,
al PAM destaca la inversió es-
trangera a la finca de Can Balcells
per a la creació d’un hotel de qua-
tre estrelles i la potenciació del
sector de l’enoturisme. Un altre
aspecte destacat del PAM és la
possibilitat de reduir la pressió fis-
cal. De 2013 a 2015, l’Ajuntament
ha reduït la taxa de circulació i de

guals, així com l’IBI. “Fins al
2017 mantindrem la pressió fis-
cal reduïda. En funció de l’estat
dels comptes municipals, valo-
rarem seguir amb la reducció el
2018 i 2019”, apunta l’alcalde. 

Per altra banda, un dels nous
consells sectorials que es vol
desenvolupar és el Consell d’In-
fants, convidant nens i nenes del
poble “a prendre consciència de
l’entorn”, destaca Francisco. 

L’Ajuntament planteja reduir la pressió fiscal. Foto: Ajuntament. 

La Junta de Govern aprova el
primer Pla d’Actuació Municipal
Redacció
ALELLA

Balanç positiu 
de la Setmana del Vi

CULTURA4 El vi ha tornat a ser
el protagonista a Alella. Tot i que
no s’han tancat les estadísti-
ques, tot apunta que la partici-
pació d’aquest any s’ha mantin-
gut per sobre el llindar de 3.000
participants. Els tasts i les xe-
rrades només són una mostra de
les 62 activitats que han prota-
gonitzat la Setmana del Vi d’en-
guany, en les quals hi han par-
ticipat un total de 18 municipis
del Maresme, el Vallès Oriental
i altres pobles de l’entorn de la
Denominació d’Origen d’Alella
(DOA). Aquesta edició, que s’ha
celebrat des del 18 de setembre
fins al 4 d’octubre passat, ha es-
tat un “èxit” segons el coordi-

nador d’aquest esdeveniment,
Òscar Pallarès. “De franc o pa-
gant, la gent ve de totes maneres.
Al final es tracta d’apropar a la
gent la DO d’Alella”, afegeix Pa-
llarès, que considera que en-
guany l’objectiu s’ha assolit.

Una de les novetats d’aquest
any ha estat la cursa de 10 kilò-
metres per dins de les vinyes,
amb avituallament preparat per
poder tastar vi. D’altra banda, la
presència de Montse Velasco,
guanyadora del Nas d’or el 2011
a nivell estatal, juntament amb
altres celebritats del món del vi,
va fer que la taula rodona del dis-
sabte 3 d’octubre fos de les acti-
vitats més destacades.
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El govern municipal ha denun-
ciat que l’Estat no contempla la
intervenció de fer subterrània la
riera del municipi. Un projecte
que, segons assegura l’Ajunta-
ment, és necessari perquè quan
plou en abundància els habi-
tatges propers queden inundats.

El govern municipal, format
per ERC i CiU, ha impulsat una
moció al Congrés davant la ne-
gativa d’incloure aquest projec-
te al pressupost del 2016. Fran-
cesc Ribas, regidor de Cultura i
Patrimoni Històric, explica la
dependència que tenen amb
l’Estat per tirar endavant amb la
inversió: “Amb els nostres re-
cursos és impossible encarar
aquesta gestió. La subvenció de
l’Estat és imprescindible, potser
l’única manera que tenim per fi-
nançar-ho”, assegura.

Malgrat tot, “no ens sorprèn
aquest tarannà”, afegeix el regi-

dor, que recorda que l’Ajunta-
ment sí que va poder canalitzar
el tram baix i aquelles obres
també van requerir molt d’esforç. 

Per la seva banda, Teresa
Caselles, portaveu de Gent de
Teià, partit de l’oposició, critica
la inexistència de comissions
informatives. “No ens ha es-
tranyat la negativa de Madrid. El
que ens ha sobtat és que ens hà-

gim assabentat de la moció a tra-
vés dels mitjans”, lamenta.

I EL CLAVEGUERAM?
Totes les formacions portaven al
seu programa el soterrament de
la riera. Ara bé, l’estat del clave-
gueram hi va lligat. “Ja hi ha ha-
gut algun esfondrament de ve-
hicles”, apunta Ribas, que veu
prioritari arreglar-lo.

Imatge actual de la Riera de Teià. Foto: Google Maps

L’Estat nega la possibilitat 
de soterrar la Riera

SOCIETAT4L’acte de signatura
institucional que es va acordar a
Campo Romano entre l’alcalde
de Massarossa, Fabrizio Lazini,
i Andreu Bosch, aleshores ja al-
calde de Teià, ha commemorat el
seu desè aniversari.

D’aquella unió van derivar-se
intercanvis entre diferents enti-
tats dels dos municipis, que han
tingut com a protagonistes la
gent gran de Teià o col·lectius de
persones amb discapacitat. D’al-
tra banda, l’escola El Cim tam-
bé ha realitzat intercanvis amb
diversos centres del municipi
italià, així com la Colla Gegantera
amb els Campanari di Bargec-
chia (Massarossa), entre d’altres.

Franco Mungai, l’actual al-
calde de Massarossa, i Andreu
Bosch, l’alcalde de Teià, han in-
tercanviat escrits de salutació, on
s’han transmès la voluntat recí-
proca de reactivar l’agermana-
ment amb intercanvis sociocul-
turals i educatius. De fet, l’A-
juntament està plantejant-se
convidar els Campaners de Bar-
gecchia a la Festa Major.

Massarossa i Teià
celebren deu anys
d’agermanament

L’exposició  ‘Volar’,
de Neus Roig,
tanca amb èxit

CULTURA4L'exposició Volar de
la pintora Neus Roig ha des-
pertat un notable interès, segons
els responsables de la Casa Mu-
nicipal de Cultura La Unió. La
pintura, de gran format, com-
binat amb colors vius i llumi-
nosos, és un recull de 15 obres
abstractes, sense noms especí-
fics, que simbolitzen el vol dels
ocells i les papallones. La clo-
enda de l'exposició va ser diu-
menge 18 i hi va assistir Roig per
dur a terme una visita guiada. La
pròxima exposició a La Unió, a
partir del 6 de novembre, serà
una retrospectiva del 15è ani-
versari de l’Entitat local Excur-
sionista de Teià.

Dones 21 | Reunions amb l’IES Turó d’en Baldiri
Carme Gisbert, de Dones 21, assegura que pròximament posaran el fil a l’agulla per acabar de

definir la col·laboració amb l’IES Turó d’en Baldiri. En la darrera reunió han acordat un seguit
d’activitats i exposicions per combatre les dinàmiques sexistes al pati. També es visualitzaran

una sèrie de pel·lícules que suggereixin debat. El tema segueix aparcat a les escoles.  

Redacció
TEIÀ
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Premià de Dalt

Premià de Dalt es queda 
sense representació d’Unió

POLÍTICA4Els dos regidors d’U-
nió Democràtica de Catalunya
(UDC) que hi havia al govern
municipal han abandonat la
seva afiliació al partit per incor-
porar-se a Convergència Demo-
cràtica de Catalunya (CDC).

Els dos regidors són Marc
Tintoré, el primer tinent d’al-
calde i regidor de Governació i
Cultura/Patrimoni –i fins ara el
president local d’UDC–, i Mag-
da Julià, regidora de Serveis So-
cials, Salut i Igualtat. “A Premià
anem tots a una, siguem de
Convergència o d’Unió”, asse-
gura Tintoré. Aquest canvi no su-
posarà cap moviment en la no-

menclatura del grup municipal
que ostenta el govern, que se-
guirà sota les sigles de CiU.

“El canvi estava sospesat des
de ja feia temps. La votació in-
terna del partit amb tan sols una
diferència de 125 vots, per de-
cantar-se o no cap al procés, ha
estat la gota que ha fet vessar el
got”, exposa el primer tinent
d’alcalde, que es reconeix dins el
vessant més sobiranista del par-
tit.

“El dia 14 de setembre vam
prendre la decisió, però van de-
manar-nos que no ho féssim
públic fins passades les elec-
cions”, afegeix.

Transparència | Reglament Orgànic Municipal
La Crida ha insistit que es pengi el Reglament Orgànic Municipal (ROM) vigent a l’Ajun-

tament, confeccionat el 1985, al web municipal, mentre se n’elabora un de nou a través
de la participació ciutadana. Per la seva banda, el govern diu que escoltarà les propostes

dels portaveus dels grups polítics al respecte però avisa que hi ha altres prioritats. 

Compte enrere per a la inau-
guració de la nova atracció que
hi haurà a la Poma i que s’es-
trenarà el pròxim dissabte 24.
La gestió de l’equipament l’ha
dut a terme el Club Ciclista
BTT Premià de Dalt. La zona
s’ampliarà a 28.000 metres
quadrats a partir d’un pressu-
post de 200.000 euros.

Per fer el nou equipament
es va crear una comissió amb la
participació de l’Ajuntament,
Josep Manuel Martos, respon-
sable del BTT a Premià, i di-
versos esportistes practicants.
El nou complex lúdic esportiu
adoptarà un seguit de millores,
com el nou tancat metàl·lic,
que anirà lligat al control d’uns
horaris que regularan l’entrada
i la sortida dels usuaris. Està
prevista també la instal·lació de
vestidors, lavabos i bar; la mi-
llora de l’enllumenat i la crea-

ció d’una zona d’iniciació amb
l’objectiu de disposar d’una es-
cola de bicicleta i monopatí.
“Després de 10 anys de bona
gestió, han apostat per nosal-
tres per aquest nou projecte.
Estem molt il·lusionats per
aquest nou pas”, declara Mar-
tos.

A partir de la inauguració,
serà obligatori l’ús d’un casc ho-
mologat, juntament amb la idea
de la “col·laboració d’entrada”,
que constarà d’un preu simbò-

lic de forma optativa, destinat
al manteniment del parc.

LA INAUGURACIÓ
Dissabte a partir de les 17 hores
hi haurà una exhibició de BMX
i skate, i després un espai per a
la pràctica lliure, amb l’exhibi-
ció de Dany León (6è del món),
skater madrileny patrocinat per
Red Bull. “És un luxe comptar
amb esportistes que tenen tants
seguidors a les xarxes socials”,
afegeix el cap del BTT a Premià.

El BMX és un esport que guanya adeptes. Foto: Arxiu

Tot a punt per a la inauguració
del nou Bike Park La Poma 

Redacció
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Vilassar de Dalt

L’Ajuntament ha iniciat un pro-
cés de participació per a la con-
fecció del Pla d’Actuació Muni-
cipal (PAM), que comprèn tots
els àmbits del municipi. L’ob-
jectiu d’aquesta iniciativa és do-
tar el poble d’un full de ruta el
més consensuat, transparent i
conegut possible.

Es tracta d’un avantprojecte
que ara es pretén optimitzar a
través de les propostes que vagin
sorgint, incloent-hi una memò-
ria descriptiva de totes les noves
aportacions. Pau Morales, regi-
dor de Participació i Comunica-
ció, destaca aquest procés com
una fita històrica. “És el primer
cop en democràcia que l’Ajunta-
ment elabora el seu propi PAM”.

El procés parteix d’un docu-
ment que es va aprovar en el pri-
mer Ple ordinari del mandat del
passat juliol, i “sense cap vot en
contra”, remarca Morales.

DESEMBRE, DATA LÍMIT
Aquest mes ja s’ha establert un
calendari amb les trobades a di-
ferents sectors del poble perquè
veïns i associacions puguin dir-
hi la seva. La voluntat és arribar
a finals d’any amb un projecte
definitiu. “Tampoc podem estar
un dels quatre anys de la legis-
latura abocant tota la nostra
atenció sobre el PAM”, afirma

Morales. L’aprovació definitiva
no passarà del Ple de desembre”,
assegura el regidor, i també re-
corda que, amb una majoria en
el consistori, el seu grup muni-
cipal (Ara Vilassar) podia “haver
tirat pel dret”. Les propostes es
podran compartir a través d’un
formulari que es repartirà porta
a porta o bé d’un correu elec-
trònic habilitat.

Una imatge del Ple municipal. Foto: Ajuntament

S’obre el procés de participació
per al Pla d’Actuació Municipal

MEDI AMBIENT4L’Associació
Defensora d’Animals Abando-
nats (ADEA), que gestiona el
refugi de Vilassar de Dalt, està
a punt d’acabar les obres del
nou recinte. Se situarà al costat
del camp de futbol i es preveu
que s’inauguri durant el pròxim
mes de novembre.

L’antic local on s’ubicava
era a la muntanya i “no tenia ai-
gua ni llum directa”, apunta
Rosachely Roa, la presidenta de
la ADEA. Amb el trasllat de l'ac-
tivitat a la zona de la Vallmo-
rena es facilitarà l’accés a tots
aquells que vulguin visitar el
centre.

Aquesta gestió suposarà un
cost aproximat de 50.000 eu-
ros que aniran finançats per l’A-
juntament, per una banda, i a
través d’una campanya de mi-
crodonacions, per l’altra.

La instal·lació tindrà uns
2.000 metres quadrats i estarà
dotada de més de 20 espais di-
ferents per als animals. Un
canvi “esperat”, alhora que
“emocionant”, segons Roa.

El nou refugi
d’animals estarà a
punt el novembre

La Massa aposta
per la música
clàssica

CULTURA4El Teatre La Massa
ofereix per primer cop una tem-
porada de música clàssica al seu
públic. Aquest cicle s’allargarà
fins al maig de 2016. La primera
representació va tenir lloc la pri-
mera setmana d’octubre i hi ha
programats cinc concerts més
per a l’ocasió amb un protago-
nista: l’orquestra Arts Simphony
Ensemble.

Dins el repertori sonaran
obres de Haydn, Schubert, Mo-
zart, Txaikòvski, Dvorák, Strauss,
Elgar, Beethoven i Vivaldi. La
pròxima cita tindrà lloc el pròxim
8 de novembre amb el director i
violinista Christian Chivu.

Francesc Macià | Instal·lació de plaques solars 
Ja ha entrat en fase de proves la nova instal·lació solar fotovoltaica d’autoconsum de

l’escola Francesc Macià, que ha de passar uns tràmits de legalització. Aprofitant la
llum del sol, la instal·lació produïrà un màxim de 5,5 kW d’energia. L’equipament

estarà dotat d’una monitorització que servirà de sensibilització ambiental.

Redacció
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Cabrils

Obertes les inscripcions per al
Concurs de Música Jove 2015
MÚSICA4El període per pre-
sentar la inscripció per al Con-
curs de Música Jove romandrà
obert fins al 30 d’octubre. L’e-
dició d’enguany se celebrarà a
Cabrils, on es farà la final del
concurs i també el taller d’in-
troducció a la música.

El Concurs compta amb la
col·laboració de les regidories de
Joventut dels municipis de Ca-
brils, El Masnou, Montgat i Vi-

lassar de Mar, així com la pre-
sència de l’associació Cultural
Catalunya Rock.

Els grups que guanyin en les
diferents categories seran obse-
quiats amb la possibilitat de
gravar una sèrie de cançons sota
la supervisió d’un productor
professional. Aquesta iniciativa
té com a objectiu promocionar
els músics novells dels pobles
participants.

Tot a punt per al Concurs 
de Fotografia Jove 

CULTURA4La celebració del ve-
redicte i el lliurament de premis
del Concurs de Fotografia Jove es
durà a terme divendres vinent,
23 d’octubre, a les 19 hores al
Centre de Can Martinet. Coinci-
dirà amb l’exposició de les foto-
grafies de tots els participants. 

CONCURS INSTAGRAM
Per poder participar-hi, els con-
cursants han de tenir un comp-
te amb perfil públic a Insta-

gram. Hi ha dues categories, els
joves d’entre 12 i 17 anys (cate-
goria A) i els d’entre 18 a 30 anys
(categoria B).

A part dels premis econò-
mics per als guanyadors de cada
categoria, el concursant que tin-
gui la foto amb més likes obtin-
drà un premi consitent en una
targeta MicroSD de 32 Gb amb
adaptador. Es poden seguir les
fotos del concurs a la pàgina
IEPfotojove.

Els cinc grups municipals de
l’Ajuntament,  CiU, ERC, MUC,
PSC i PP, han  accedit a confec-
cionar la moció Som un municipi
d’acollida i solidari, en una so-
cietat d’acollida i solidària. La
moció ha estat fruit del treball
conjunt entre les forces políti-
ques que tenen representació al
consistori, declarant que Cabrils
oferirà els seus mitjans per a la
recepció de persones refugia-
des.

La proposta formal ha vingut
de la mà del PSC i la resta de for-
macions han acceptat la inicia-
tiva socialista. La moció ha estat
modificada a través de les apor-
tacions del conjunt dels grups
que tenen representació a l’A-
juntament. Un d’ells, el MUC, in-
sisteix, però, que cal anar més
enllà. “Cal treballar no només en
una moció, sinó també en estu-
diar què pot fer l’Ajuntament i

com cercar habitatges que pu-
guin servir per a l’acollida de re-
fugiats sirians al poble”, afirma
el regidor Miguel Doñate.

CONCURS SAPIENS
D’altra banda, Doñate avança
part del nou projecte sobre el
qual s’està treballant en conso-
nància amb la moció. “Hem co-
mençat a treballar amb la re-

vista Sapiens per dedicar el joc
d’aquest desembre a l’ajuda
dels refugiats”. El joc és un con-
curs per equips on es posen a
prova les capacitats de cada
grup en matèries molt diverses.
L’edició d’aquest any 2015 s’e-
fectuarà la nit del 19 al 20 de
desembre a La Fàbrica i es pre-
tenen destinar els fons recaptats
a l’ajuda dels refugiats.

Continua la crisi dels refugiats sirians. Foto: Arxiu

Moció conjunta de tots els
partits a favor dels refugiats

Redacció
CABRILS

Accident de trànsit | Víctima mortal
Un jove cabrilenc de 16 anys va morir diumenge passat en un accident de trànsit a
la Carretera de Cabrils, a Vilassar de Mar. El jove va perdre el control del ciclomo-
tor on circulava per causes que encara es desconeixen 50 metres abans d'arribar al

polígon industrial els Garrofers. Va ser l’única persona implicada a l’accident.
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El grup de Gent Gran del Pla de
l’Avellà denuncia el fet que l’A-
juntament hagi traslladat les se-
ves activitats al Castellet, al punt
més septentrional del poble. Les
activitats que exerceix aquest
col·lectiu són unes classes de
gimnàstica subvencionades pel
mateix Ajuntament.

Carme Sánchez, portaveu del
grup, lamenta el canvi. “Alguns
de nosaltres anem a unes classes
de Pilates pagant, però la majo-
ria només assistien al servei gra-
tuït que oferia l’Ajuntament al
Centre Cívic i ara se n’han que-
dat sense”, detalla.

GOVERN I OPOSICIÓ
El col·lectiu al·lega que “no hi ha
un camí viable entre els dos nu-
clis urbans”, el Pla de l’Avellà, a
la part inferior, i el casal d’avis El
Castellet, situat al centre. Per la
seva banda, l’alcalde, Jordi Mir,

ha volgut recordar que “hi ha un
transport públic urbà gratuït
per als majors de 65 anys” i que
en el moment en què aquestes
classes van començar ja es va avi-
sar que es traslladarien al casal
nou, quan aquest estigués a
punt. “Un cop van acabar les
obres no vam voler interrompre
les activitats, deixant acabar el
curs. I ja vam advertir que quan
comencés la nova temporada, les

classes començarien al Casal”,
afegeix l’alcalde, que també
apunta que “s’està estudiant un
procés participatiu que englobi
noves propostes” per al Centre
Cívic del Pla.

Per altra banda, Miguel Doñate
(PSC) critica que es tinguin equi-
paments “en clau de despesa i no
de serveis” i també demana que hi
hagi “una equitat entre els serveis
que ofereixen els dos nuclis”. 

Imatge d’arxiu del grup de gent gran del Pla de l’Avellà. Foto: Arxiu

Gent Gran del Pla de l’Avellà 
es nega a moure’s al Castellet

URBANISME4El govern ha im-
pulsat, de la mà del Servei Cata-
là de Trànsit, el Pla de Seguretat
Viària de Cabrera. El document
estableix les mesures a desen-
volupar en els pròxims tres anys
per incrementar la seguretat en
la mobilitat a la via pública.

El Pla afecta totes les vies de
titularitat municipal i en queden
excloses la carretera d’Argento-
na, l’autopista i també l'N-II.
L’objectiu és eliminar els punts
crítics d’aquests traçats, encara
que el municipi compti amb uns
índexs de sinistralitat força bai-
xos. Els tres punts amb major
perill detectat són el carrer de la
Riera, el Camí del Mig i la ca-
rretera de la Riera d’Argentona.

A partir d’una partida anual
de 15.000 euros es contemplen
la incorporació de noves mesu-
res i millores a la via quant a la
senyalització vertical i horitzon-
tal. A més, també es tindrà en
compte l’accessibilitat dels via-
nants, el tipus d’estacionament
i la millora de la visibilitat de les
cruïlles.

En marxa el nou
Pla de Seguretat
Viària propi

Objectiu: 36 nous
habitatges de
protecció oficial

SERVEIS SOCIALS4L’Ajunta-
ment ha posat en marxa el pro-
cés per a la futura construcció de
36 pisos de protecció oficial a uns
terrenys pertanyents a la finca de
Cal Conde. La proposta té el
consens de tots els grups polítics
municipals i té com a objectiu
primordial satisfer la necessitat
d’accés a l’habitatge a una part de
la població, posant èmfasi en el
sector més jove.

Les persones que estiguin
interessades a optar a un habi-
tatge de protecció oficial ja poden
inscriure’s al registre de de-
mandants, a través d’un formu-
lari que està disponible a la pà-
gina web de l’Ajuntament.

Passatge de les Pruneres | Enllumenat públic
Ja s’estan duent a terme les obres per enllestir el nou enllumenat públic al Passatge de

les Pruneres. La nova instal·lació pretén agilitzar el trànsit de vianants, sobretot durant
l’hivern, entre el Casal de Gent Gran El Castellet i el centre del nucli urbà. La novetat

serà la col·locació de 30 balises amb equipament LED a una de les bandes del passatge.

Víctor Ferran Mir
CABRERA DE MAR
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Comarca

Els Ajuntaments es bolquen 
amb el suport al president Mas
POLÍTICA4Diversos càrrecs
electes de la comarca van assis-
tir el 15 d’octubre a la crida a
concentrar-se davant les portes
del Tribunal Superior de Justí-
cia de Catalunya (TSJC) per do-
nar suport al president en fun-
cions de la Generalitat, Artur
Mas, en el moment d’entrar a
declarar per la seva imputació
arran de la celebració del procés
participatiu del 9N.

La convocatòria va ser feta
per l’Assemblea Nacional Cata-
lana (ANC), Òmnium Cultural,
l’Associació de Municipis per la
Independència i l’Associació Ca-
talana de Municipis (ACM). Pre-
cisament l’alcalde de Premià de
Mar i president de l’ACM, Mi-
quel Buch, va formar part de la
comitiva que va acompanyar

Mas a les portes de l’alt tribunal.
“Els alcaldes hem acompanyat
Mas pel que considerem una in-
justícia”, va afirmar Buch a les
portes del TSJC. Damià del Clot
de Vilassar de Mar, Jaume Oli-
veras del Masnou, Andreu Fran-
cisco d’Alella i Andreu Bosch de
Teià també van ser-hi presents.

D’altra banda, la prèvia de la
concentració a les portes del
TSJC va estar marcada per les
concentracions davant els ajun-
taments convocades per les en-
titats sobiranistes el 13 d’octubre.
Les places del Masnou, Premià
de Mar, Vilassar de Mar, Alella,
Teià, Premià de Dalt, Vilassar de
Dalt, Cabrils i Cabrera de Mar es
van omplir  per expressar el re-
buig a les imputacions de Mas,
Ortega i Rigau. 

Els resultats de les eleccions
plebiscitàries del 27-S al Baix
Maresme no van deixar grans
sorpreses. Tenint en compte que
tots els Ajuntaments de la co-
marca estan pilotats per governs
de formacions independentistes,
era de preveure una còmoda
victòria de les candidatures in-
dependentistes. I així va ser. 

D’una banda, Junts pel Sí va
obtenir 29.449 vots, l’equivalent
a un 40,73% dels vots. Men-
trestant, la CUP en va rebre
6.755, la qual cosa equival al
9,34%. Així doncs, la suma de les
dues llistes que es van presentar
als comicis amb un compromís
independentista va superar la
meitat dels vots. Concretament,
en van obtenir el 50,4%, gaire-
bé tres punts per sobre de la mit-
jana registrada globalment a
Catalunya, que va ser del
47,74%.

IRRUPCIÓ DE CIUTADANS
La victòria del Sí, doncs, va ser
contundent, i més si es té en
compte que gairebé va superar
en 10 punts el percentatge de
vots rebuts pel bloc del No. Ciu-
tadans, el PP i el PSC van obte-
nir 21.815 vots, l’equivalent al
30,9%. Ara bé, gran part d’a-
quests suports els va centralitzar
Ciutadans, que va ser segona
força i, com a la resta del país, es
va convertir en la formació de re-

ferència dels electors unionistes.
La llista encapçalada per Inés
Arrimadas va aconseguir 11.067
suports, és a dir, el 15.30% dels
vots. De fet, Ciutadans va acon-
seguir el segon lloc a municipis
on ni tan sols s’havia presentat
a les últimes eleccions munici-
pals, com Alella, Teià, Premià de
Dalt, Vilassar de Dalt, Cabrils i
Cabrera, i va aconseguir 1.329
vots  a Premià de Mar, 1.105 a Vi-
lassar de Mar i 853 al Masnou.

Resultats del 27-S al Baix Maresme. Infografia: Línia Mar

L’independentisme supera  
el 50% de vots el 27-S

Ocupació | Formació per a emprenedors
El Consell Comarcal ofereix formació a aquelles persones que vulguin emprendre una

activitat comercial o bé l'hagin posat en marxa fa poc. Eines per a la creació i bon fun-
cionament d'empreses al voltant del comerç urbà es durà a terme del 3 al 13 de novem-
bre i no tindrà cap cost per als participants, que s’hi poden inscriure fins al 30 d’octubre.

Redacció
BAIX MARESME
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Bon balanç de la Fira 
Fora Estocs de Vilassar de Mar
ACTIVITATS4L’Entitat Vilas-
sar Comerç ha valorat satis-
factòriament la celebració de la
21a edició de la Fira Fora Estocs
de Vilassar de Mar, celebrada el
passat 3 d’octubre, al llarg de
tot el dia a l’Avinguda de l’Ar-
quitecte Eduard Ferrés.

Així doncs, el balanç és po-
sitiu, malgrat que la pluja va re-
presentar un repte per als co-
merciants vilassarencs, sobre-
tot a primera hora. “Enguany,
a causa del temps, la fira va
arrencar amb poca presència de

visitants, però a poc a poc i grà-
cies a les grans promocions i
ofertes dels comerciants la fira
es va anar animant”, expliquen
els responsables de Vilassar
Comerç en un comunicat pu-
blicat a la seva web.

Així doncs, un any més la Fira
Fora Estocs es consolida com a
esdeveniment de referència a la
comarca. El seu objectiu és fide-
litzar els clients dels comerços lo-
cals, així com atreure’n de nous
a través d’atractives ofertes i re-
baixes de preu.

El pròxim diumenge 8 de no-
vembre, la Federació del Co-
merç, la Indústria i el Turisme
del Masnou organitzarà al Port
una desfilada de moda amb l’ob-
jectiu de promocionar el petit co-
merç local. De fet, la iniciativa no
és nova, ja que va ser una de les
propostes més destacades de la
Fira Comercial i Gastronòmica
que la federació va organitzar el
16 i el 17 de maig.

CARPES D’ARTESANIA
La desfilada servirà per mostrar
els productes de roba i comple-
ments que ofereixen les botigues
del Masnou, però no serà l’úni-
ca oferta que hi haurà al Port el
8 de novembre. I és que, en el
marc de la desfilada, la federació
aprofitarà per instal·lar diverses
carpes de productes artesanals.

La desfilada de moda, de fet,
representa portar a la pràctica

una de les demandes més llar-
gament realitzades pels comer-
ciants del Masnou, com és l’or-
ganització d’activitats durant tot
l’any per aconseguir que els
veïns i veïnes es quedin al poble
durant els caps de setmana. “Els
comerços del poble estan molt
disgregats i això representa una

dificultat per a nosaltres”, afirma
el president de la Federació del
Comerç, la Indústria i el Turis-
me, Miguel Tripiana. “Ara bé,
això es pot combatre impulsant
iniciatives que engresquin la
gent i facin que els masnovins co-
neguin les botigues i comerços
que tenen al seu voltant”, afegeix.

La Federació espera repetir l’èxit de la fira. Foto: Federació del Comerç

Una desfilada de moda per
promocionar el comerç local

Campanya | Comprar a Premià té premi
Durant l’octubre i el novembre tots els establiments de Comerços Associats de

Premià reparteixen butlletes als seus clients per participar en un sorteig de
1.000 euros a gastar en els comerços locals. El número premiat serà el que

coincideixi amb el sorteig de l’ONCE del dia 27 de novembre de 2015.

Redacció
EL MASNOU
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Esports

Exhibició ofensiva del Vive Mas-
nou. Els de Cristian Bañuelos
van aconseguir una contundent
victòria diumenge passat contra
el cuer, el CCE Sant Lluís me-
norquí (79-46).

Els maresmencs van domi-
nar el partit des del comença-
ment i al final del primer quart
gaudien d’una renda favorable
de 9 punts. Però seria al segon
període quan el Masbol trenca-
ria el partit. Gràcies a una gran
defensa que només va cedir 6
punts, els masnovins van marxar
al descans amb un 43-20.

Tot i tenir el partit a la but-
xaca, el Vive Masnou no va abai-
xar el ritme al tercer quart, en el
qual va ampliar encara més l’a-
vantatge. Finalment, els homes
de Cristian Bañuelos van aixecar

el peu de l’accelerador al darrer
quart. 

Marc Balagué va ser el juga-
dor més destacat del Masnou,
amb 22 punts, 4 rebots i 3 as-
sistències. Marc Camins, amb 13
punts i 4 pilotes recuperades
també va completar una actua-
ció sòlida.

El cinquè partit d’EBA porta-
rà els masnovins fins al Vallès Oc-
cidental per jugar al Poliesportiu
Can Serra contra el Baricentro
Barberà, que encara no ha acon-
seguit cap victòria en les quatre
jornades anteriors. El Masnou
buscarà la tercera victòria con-
secutiva de la temporada.

El Masbol va guanyar per 33 punts contra el Sant Lluís. Foto: EMB

El Vive Masnou passa per sobre
del CCE Sant Lluís menorquí

» Els masnovins van arribar al 50% d’efectivitat en tirs de camp
» El Baricentro Barberà serà el pròxim rival dels maresmencs

El CD Masnou perd contra el
Palamós i s’apropa al descens

EL MASNOU4Punt final a la rat-
xa de tres partits sense derrotes
del CD Masnou. Els homes de Mi-
guel López van caure diumenge
passat contra el Palamós (0-3) i
són només una posició per sobre
de la zona de descens.

Els del Baix Empordà van
dominar el partit des del comen-
çament i van aconseguir avançar-
se gràcies a un gol olímpic de
Moha al minut 23. Els masnovins
van buscar l’empat reiterada-
ment, però la fortuna no va som-

riure l’equip. La manca d’encert
i les intervencions de Joan Bayo-
na van evitar el gol.

A la segona part els visitants
van sentenciar gràcies a un doblet
de Roger Matamala. El primer gol
va arribar al minut 58 després d’u-
na errada defensiva de Leva i
Guti. Al minut 81, un gran gol des
de la frontal de l’àrea, el Palamós
va sentenciar el partit.

El Masnou buscarà retrobar-
se amb la victòria diumenge al
migdia contra el CE Júpiter.

PREMIÀ DE DALT4El passat diu-
menge 11 va començar la tempo-
rada per al CV Premià de Dalt
amb la presentació oficial dels
equips de l’entitat de cara a la tem-
porada 2015-2016.

El president Daniel Antolín va
ser el mestre de cerimònies d’un
matí en el qual també va acostar-
se a Premià la presidenta de la Fe-
deració Catalana, Maribel Za-
mora. L’alcalde Josep Triadó i el
regidor d’esports David Rovira
també van desitjar sort en aquest
nou curs als jugadors del club.

El Pavelló Municipal es va
omplir amb familiars i aficionats
del club en una jornada matinal
plena d’activitats i de partits, que
va acabar amb un dinar popular. 

Per altra banda, dissabte pas-
sat va començar la competició per
al sènior femení del club, que en-
guany torna a jugar a la Primera
Nacional Femenina. El debut no
va ser gaire positiu, ja que les pre-
mianenques van perdre contra el
CV Vall d’Hebron (3-0). Aquest
diumenge, el CV Premià debuta-
rà a casa contra el CV Esplugues.

La vilassarenca Carla Adalid,
setena del món en descens MTB
VILASSAR DE DALT4Carla Ada-
lid, una jove rider vilassarenca de
17 anys, va aconseguir la setena
posició a la final júnior femeni-
na del Campionat del Món de
descens en bicicleta de mun-
tanya (MTB) que es va disputar
al mes de setembre a l’estació
d’esquí de Vallnord, a Andorra.

Adalid, que competeix en
categoria júnior, va aconseguir la
per primer cop la classificació
per a una competició d’aquesta

importància i va ser més ràpida
que la local Blanca Aracil i que la
irlandesa Sacha Bickerstaff. Les
franceses Marine Cabirou i Vik-
toria Gimenez van ser les més rà-
pides, mentre que l’hongaresa
Lilla Megyaszai va completar el
podi.

La vilassarenca porta set anys
competint i entre els seus resul-
tats hi destaquen el campionat
de Catalunya de 2014 i el cam-
pionat d’Espanya d’aquest any.

El Masnou | Un mes per presentar candidatures a la Nit de l’Esport
El dia 27 de novembre se celebrarà la tradicional Nit de l’Esport del Masnou a l’Espai Escènic de
Can Huguet. Per això, des del dia 1 fins al dia 31 d’aquest mes està obert el procés per presentar

candidatures a aquesta entrega de premis. Com és habitual, durant la gala es guardonarà tant els
esportistes com les entitats que han destacat sigui pels seus resultats o bé per la seva tasca social.

Redacció
EL MASNOU

El CV Premià de Dalt presenta
els equips del curs 2015-2016

Els masnovins no van veure porteria contra el Palamós. Foto: CDM

Foto: Manon Hooijschuur
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AGENDA MENSUAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

100.200
15.025
11.025

Total 404.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
104.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

404.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

DISSABTE 24 D’OCTUBRE
20:00 Primer Festival de Música del Masnou. El

Cor Scandicus i l’Ajuntament organitzen el pri-
mer Festival de Música. La primera propos-
ta musical serà una gala lírica a Ca n’Humet
amb recitals d’òpera, sarsuela i música popular.

DIVENDRES 23 D’OCTUBRE
22:30 Concurs de Música Delayta’ns. Actua-

cions musicals preliminars de la tercera edi-
ció del Concurs de Música Delayta’ns. L’accés
al recinte de l’Amistat, on es realitzaran els
recitals, serà gratuïta.

DIVENDRES 30 D’OCTUBRE
17:45 Celebrem la Castanyada!. Jornada in-

fantil amb contacontes i tallers creatius pen-
sats per a celebrar aquesta tradició catalana.
Activitat pensada per a nens majors de 3 anys
organitzada per l’espai familiar Tic Tac Toe.

DIVENDRES 23 D’OCTUBRE
Zero 2015. Milonga Sonora. Activitat que s’em-
marca en les XI Jornades de Joves Creadors, que
s’estan celebrant. Es tracta d’un espai pensat per
a aprofundir en la creativitat i les inquietuds per-
sonals del joves a través de la música.

DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
18:00 Cinefòrum amb Viladona. Projecció de la

pel·lícula Solo mía, de Javier Balaguer, pro-
tagonitzada per Paz Vega i Sergi López, i ci-
nefòrum posterior sobre violència de gènere
a la Biblioteca Ernest Lluch i Martín.

DIVENDRES 6 DE NOVEMBRE
Tot el dia El Club Excursionista Teià celebra el

seu 15è aniversari amb una exposició re-
trospectiva. 50 plafons faran un recorregut
per la història de l’entitat, que anualment or-
ganitza sis grans esdeveniments.

DIUMENGE 8 DE NOVEMBRE
12:00 CD Masnou - Terrassa FC. Partit de futbol

corresponent a la 12a jornada del grup 5 de
Tercera Divisió. El Masnou buscarà els tres
punts per abandonar la zona baixa de la clas-
sificació. / Municipal d’Esports el Masnou.

EL MASNOU COMARCA ESPORTSVILASSAR DE MARPREMIÀ DE MAR

Segon concert del cicle Temporada de
Clàssica a La Massa. El públic podrà
gaudir d’un recital amb peces d’Antonio
Vivaldi i Piotr Txaikovski de la mà del
director-solista i violí Christian Chivu.
El cicle durarà fins a març de 2016.

La Massa acull un recital amb
obres de Mozart i Txaikovski
Diumenge 8 de novembre a les 19h

El clàssic d’Àngel Guimerà, Terra Bai-
xa, arriba a Premià de la mà de Lluís
Homar. L’actor interpreta tres dels
seus protagonistes, Manelic, Marta i l’a-
mo Sebastià. Pau Miró dirigeix l’obra,
que té la música de Sílvia Pérez Cruz.

Lluís Homar porta el seu 
‘Terra Baixa’ a l’Amistat

Dissabte 7 de novembre a les 21:30h

La Sala Polivalent de la Biblioteca
Joan Coromines acull la xerrada Neus
Català, seguim aprenent de tu, dues set-
manes després de l’aniversari 100 del
naixement de Català. Consistirà en una
conferència i un col·loqui obert.

Xerrada ‘Neus Català, 
seguim aprenent de tu’
Avui 20 d’octubre a les 18:30h

El millor partit de la jornada 6 del grup
C de la Lliga EBA enfrontarà el Vive Mas-
nou i el Sabadell Sant Nicolau. Els dos
equips buscaran la victòria per acos-
tar-se a la zona alta de la taula. / Po-
liesportiu Municipal el Masnou.

El Vive Masnou rep el Sant 
Nicolau en el sisè partit d’EBA
Dissabte 31 d’octubre a les 20:00h
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